



Dice Sport & Casual Wear S.A.E.

شركة دايس للملابس الجاهزة (ش.م.م)

Messrs./ Egyptian Stock Exchange
Disclosure Department

Subject: Approval to grant MTLs

We would like to inform you that on 14/02/2024 it has been approved to grant the company the following medium-term loans:

1- A medium-term loan in the amount of \$5 million from Qatar National Bank Al Ahli for a period of 6 years, including a grace and withdrawal period.

2- A medium-term loan in the amount of EGP100 million from the Commercial International Bank, with a duration of 3 years, including a grace and withdrawal period.

It should be noted that the loans granted will be used to finance the Company's capital expansions, which include machinery and equipment, in order to increase the Company's production capacity and increase the Company's sales for export and the local market.

Investor Relations Department

Cairo, 15 February 2024

الساده/ البورصة المصرية
ادارة الافصاح

الموضوع: الموافقة على منح قروض متوسطة الأجل

نحيط سيادتكم علماً، أنه تمت الموافقة على منح الشركة قروض متوسطة الأجل بتاريخ ٢٠٢٤/٠٢/١٤ التالي بيانها:

١- قرض متوسط الأجل بقيمة ٥ مليون دولار من بنك قطر الوطني الأهلي ومدته ٦ سنوات شامله فترة السماح والسحب.

٢- قرض متوسط الأجل بقيمة ١٠٠ مليون جنيه من البنك التجاري الدولي ومدته ٣ سنوات شامله فترة السماح والسحب.

وتجدر الإشارة إلى أنه سوف يتم استخدام القروض الممنوحة لتمويل التوسعات الرأسمالية للشركة والمتمثلة في الآلات والماكينات وذلك لزيادة الطاقة الانتاجية للشركة وزيادة مبيعات الشركة للتصدير والسوق المحلي.

وتفضلوا بقبول فائق الأحرار والتقدير،

شركة دايس للملابس الجاهزة
شركة مساهمة مصرية
من ت ٣٠٦٩٨٥

إدارة علاقات المستثمرين وشئون الشركات

القاهرة في ١٥ فبراير ٢٠٢٤

محمد جمال